

الرقم: ١٨٥ . ١٨٥ . ١٨٥ . ١٨٥ . ١٨٥ . ١٨٥ . ١٨٥ . ١٨٥ . ١٨٥ . ١٨٥ . ١٨٥ . ١٨٥ . ١٨٥ . ١٨٥ . ١٨٥ . ١٨٥ . ١٨٥ . ١

حضرات السادة أعضاء قطاع الصناعات البلاستيكية والمطاطية المحترمين

تحية طيبة وبعد،،

ارجو إعلامكم بأنه سيعقد معرض متخصص بالتعبئة والتغليف في الولايات المتحدة الامربكية بعنوان:

PACK EXPO 2022

شيكاغو ، خلال الفترة من 23-26/ 10/ 2022

وحيث سيتم التركيز في هذا المعرض على أهم التطورات في مجال صناعة الالات التعبئة والتغليف ، والمواد الاولية، العبوات ، الطباعة الرقمية، الاتمتة والروبوتات ،حلول سلسلة التوريد، وعليه أرجو التكرم بالاطلاع وفي حال الرغبة بالمشاركة في المعرض المشار إليه أعلاه يرجى تعبئة النموذج المرفق وإرساله على البريد الالكتروني التالي: areen@jci.org.jo.

كما وأرجو اعلامكم بأن موعد هذا المعرض قد يتعارض مع المعرض التجاري رقم 1 في العالم للبلاستيك والمطاط K-Show والذي سيعقد في مدينة دوسلدورف/ المانيا، 19- 26/ 10/ 2022 .

ولمزيد من المعلومات مرفق بروشور حول المعرض المشاراليه أعلاه

وتفضلوا سعادتكم بقبول فائق الاحترام

م. علاء ابو خزنة

عضو مجلس إدارة غرفة صناعة الاردن

ممثل قطاع الصناعات البلاستيكية والمطاطية

غرفة صناعة الأردن Jordan Chamber of Industry

مرفق: نموذج المشاركة.

+962 6 464 26 49
+962 6 464 37 19

P.O.Box 811986 Amman 11181 ,Jordan





October 23-26, 2022 **McCormick Place** Chicago, Illinois USA



The U.S. Commercial Service at the U.S. Embassy – Jordan Invites you to Attend Pack Expo 2022

You are invited to join the Delegation from Jordan!

The U.S. Commercial Service in Jordan is inviting you to join our delegation to Pack Expo 2022 in Chicago, Illinois from October 23-26, 2022.

About Pack EXPO

Pack Expo International focuses on the latest developments in packaging machinery, materials, packages and containers, automation and robotics, digital printing and labeling and supply chain solutions.

The most prominent companies in the industry will be exhibiting and making product introductions at the show. It is the industry gathering place for anyone in the food and beverage, life sciences, household/chemical, cosmetics/personal care, pet food & pet care and eCommerce/warehouse distribution.

Expand your network of professional peers, share ideas and talk shop with 45,000 fellow attendees.

Delegation Benefits

- · Complimentary educational sessions.
- Special discounts and complimentary assistance with hotel arrangements.
- Access to International Business Center (IBC) with private meeting rooms, computers and lounge area with refreshments.
- Networking breakfast with PMMI members and sales agents.
- List of export ready/interested exhibitors.

Registration

Register now by contacting the U.S. Commercial Service Office - Jordan Email: Marwan.Madain@trade.gov

For more information visit: Https://www.packexpointernational.com

Product Categories: leading manufacturers at the Pack Expo will be showcasing 100 product categories including:

- Bagging, pouching & wrapping equipment
- Cartooning, multi-packing & painting equipment
- Coding, labeling & printing equipment
- Conveying, feeding & handling
- Filling, capping & handling
- Inspection & testing equipment
- Materials, containers & consumables
- Processing equipment
- Packaging equipment's and parts

Who May Attend:

· Companies in the: baking & snack, beverage, sweets, cosmetics & personal care, dairy, food, household & automotive products, life sciences, meat, poultry and seafood, pet food industry.

Event Details

October 23 - 26, 2022; 9:00 am - 5:00 pm

Location

Chicago, Illinois - McCormick Place

Cost

\$350 for U.S. Embassy delegates by July 21





PACK EXPO 2022

شيكاغو، الولايات المتحدة الامريكية خلال الفترة من 23-26/ 10/ 2022

معلومات المشارك	
اسم المشارك باللغة العربية	
اسم المشارك باللغة الانجليزية	
المسمى الوظيفي	
رقم الموبايل	
البريد الالكتروني	
	معلومات عن الشركة
اسم الشركة باللغة العربية	
اسم الشركة باللغة الانجليزية	
هاتف الشركة	
فاكس الشركة	

ولمزيد من المعلومات يمكنكم التواصل على الرقم 4642649 فرعي رقم 517 او 519 او على البريد الالكتروني areen@jci.org.jo